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 Verslag openbare wijkraadvergadering van 28 januari 2025 

 
Plaats                    : oude kerkzaal Laurentiuskerk 

Aanvang                : 19.30 uur 
Aantal aanwezigen : 55 personen 
 

Opening 
 

De voorzitter (Els van Genugten) heet alle aanwezigen welkom en stelt de 
bestuursleden van de wijkraad voor. Tegelijk met het voorstellen van de 
bestuursleden worden de aandachtsgebieden van de verschillende werkgroepen 

vermeld. 
 

Terugblik en vooruitblik 
 
BijBomans 

 
Els gaat in op de gevolgen van de wisseling van verhuurder (van Signum naar de 

gemeente ‘s-Hertogenbosch) van de lokalen, waarin de activiteiten van 
BijBomans plaatsvinden. De veel hogere huurprijs, die de gemeente voor de 

lokalen vraagt en de extra bijkomende huisvestingskosten voor bijvoorbeeld 
G/W/L, belastingen en beveiliging worden middels een hoger subsidiebedrag door 
dezelfde gemeente vergoed.  

De gemeente zegt op korte termijn geen andere plannen met de lokalen te 
hebben. Dit is de reden, dat de wijkraad heeft besloten om nog dit jaar de 

toiletruimte te renoveren. 
 
De activiteiten rond BijBomans is misschien wel het belangrijkste instrument van 

de wijkraad om buurtcontacten te stimuleren en sociaal kapitaal op te bouwen. 
Els vraagt de vergadering om nieuwe ideeën voor activiteiten kenbaar te maken, 

waarna gekeken wordt, hoe deze ideeën ten uitvoer kunnen worden gebracht. 
Activiteiten kunnen ook buiten de lokalen van BijBomans plaatsvinden. Els wijst 
op het beweegveld aan de Sportlaan en Eten BijBomans bij de tennisvereniging. 

 
BijBomans bestaat in 2025 10 jaar en dit wordt op 19 en 20 september gevierd. 

Een jubileumcommissie is hiervoor plannen aan het uitwerken. 
 
Werkgroep Groen 

 
De werkgroep Groen stimuleert de biodiversiteit in de wijk. Een wijkschouw heeft 

opnieuw veel punten voor verbetering naar voren gebracht. Hierover wordt met 
de gemeente gesproken. Op een opgehangen kaart zijn deze punten gemerkt. 
Mochten aanwezige wijkbewoners nog op andere verbeterpunten willen wijzen, 

dan kan dit na afloop van de bijeenkomst. 
Els noemt als activiteit van de werkgroep de aanwezigheid van de 

bloemzadenbieb in het kanaalpark en de aanwezigheid van de afkoppelcoaches in 
de wijk. 
De werkgroep heeft het afgelopen jaar een thema-avond gehouden over het 

verzamelen en recyclen van plastic. 
Daarnaast was er een thema-avond over het verduurzamen van woningen. Zij 

wijst naar een opgerichte app-groep, waarop informatie uitgewisseld wordt. 
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De werkgroep zoekt naar iemand, die om kan gaan met een camera, die met 

warmtebeelden mogelijke isolatie verbeteringen aan wijkbewoners kan laten 
zien. (Een warmtebeeldcoach) 

 
Els zou graag een instrument willen ontwikkelen, die het mogelijk maakt om 
struiken tussen particulieren te ruilen. 

 
Werkgroep infra 

 
De werkgroep infra houdt zich bezig met de infrastructuur in de wijk, die na 60 
jaar steeds meer onderhoud vraagt. Voorbeelden van de verouderde structuur 

zijn de optredende sinkholes, het gebrek aan ruimte voor scootmobiels en de 
verkeersgevaarlijke rotonde Molenstraat. 

 
Werkgroep Samen in de Wijk 
 

De werkgroep Samen in de Wijk wil zoveel mogelijk aanhaken bij gebeurtenissen 
in de wijk.  

Er is een wijkdag georganiseerd met onder meer een kofferbak verkoop. 
Met Halloween was er een activiteit waaraan 80 kinderen deelnamen, er is 

aansluiting gezocht met het bestaande componistenfestival in de buurt en er zijn 
wafels gebakken. 
 

Werkgroep communicatie 
 

Ten slotte staat Els stil bij de werkgroep communicatie. Alle activiteiten kunnen 
niet zonder communicatie en deze werkgroep verzet bergen werk om de 
wijkbewoners goed te informeren. Els wijst op de digitale nieuwsbrief, die 

maandelijks wordt gepubliceerd. Als je nog niet geabonneerd bent, doe dit dan 
beslist, is de boodschap. 

 
 
Gedicht 

 
Na de bijdrage van Els leest Miriam Spijkers het gedicht Precies Goed van Babs 

Gons voor. 
 
 

Iedereen hoort erbij in ’t Kwekkeltje door Frank Ligthart (voorzitter 
Stichting ‘t Kwekkeltje) 

 
In 1988 is een 10-tal personen begonnen met het ontwikkelen van ideeën voor 
een nieuwe speeltuin in Rosmalen. Aanleiding was een krantenbericht, dat de 

toenmalige gemeenteraad van Rosmalen een dergelijk initiatief wilde 
ondersteunen. 

 
Bij het ontwikkelen van de speeltuin werden de volgende doelstellingen 
geformuleerd: 

• De kinderen moeten bewegen en niet de toestellen 
• Alle kinderen moeten samen kunnen spelen 

• De speeltuin moet toegankelijk zijn voor kinderen met een handicap. 
(tegenwoordig zeggen we met een beperking) Niet allen voor kinderen in 
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een rolstoel maar ook voor dove en blinde kinderen, kinderen met autisme 

of andere beperkingen. 
• Er komen geen speciale toestellen. Alle kinderen moeten zoveel mogelijk 

gebruik kunnen maken van alle toestellen. 
• De speeltuin is gratis 

 

Wat is speciaal aan ’t Kwekkeltje 
Het begint al bij binnenkomst met een invalide parkeerplaats en een hele ruime 

toegang. De paden zijn verhard en er is een invalide toilet. Meer dan 70% van de 
toestellen is voor alle kinderen bereikbaar en meer dan 50% van de toestellen is 
voor alle kinderen speelbaar. 

 
Vervolgens wijst Frank op de vele voorbeelden in de speeltuin, die de 

doelstellingen ondersteunen en ’t Kwekkeltje speciaal maken. 
 
Er zijn schommels met 4 kettingen, die gemakkelijker het evenwicht laten 

bewaren 
Toestellen zijn van loopplanken voorzien, die ook bereikbaar zijn voor rolstoelen 

Traptreden zijn laag gehouden, waardoor naar boven kruipen gemakkelijker is. 
Waterpompen met waterstroombakken zijn lang gemaakt, waardoor meerdere 

kinderen samen kunnen spelen en er samen lol aan beleven. De pompen zijn 
goed bereikbaar voor minder valide kinderen. 
Er is een looppad met kleuren, een beleving pad en voelborden 

De wip heeft speciale voetsteunen.  
De glijbaan is voor rolstoelers bereikbaar. (alleen moet iemand de rolstoel weer 

naar beneden brengen) 
De cijfercodekraker wordt veel gebruikt door kinderen met een beperking. 
Aan kinderen wordt gevraagd actief te zijn bijvoorbeeld bij de 

muziekpaddenstoelen en de skelterbaan 
En zo zijn nog vele andere activiteiten in de speeltuin mogelijk. 

 
Jantje Beton is reuze enthousiast over de speeltuin en noemt deze één van de 
beste in Nederland. Veel besturen van andere speeltuinen komen kijken en 

vragen zich af hoe dit in Rosmalen realiseerbaar is. 
De speeltuin wekt met veel vrijwilligers en wordt flink gesponsord door het 

Rosmalens bedrijfsleven, dat vanaf het begin nauw betrokken is geweest. 
Hierdoor is het nog steeds mogelijk om de speeltuin voor iedereen gratis te laten 
zijn.  

Ten slotte meldt Frank, dat nieuwe vrijwilligers altijd welkom zijn. 
 

Slotwoord 
 
Els bedankt Frank voor zijn bijdragen. Als aanvulling op het slotwoord van Frank 

antwoord zij, dat ook de wijkraad en haar werkgroepen nieuwe vrijwilligers 
zoeken. 

 
Zij nodigt alle wijkbewoners uit op met leden van werkgroepen in gesprek te 
gaan bij de verschillen flap-over papieren. Hierop staan de activiteiten van de 

werkgroepen vermeldt. Els vraagt nieuwe ideeën voor de werkgroepen aan te 
dragen dan wel andere opmerkingen te plaatsen. 

 


